

التاريخ: 19 نوفمبر 2025

المحترمين،
السادة/قسم الإفصاح والإمتحان
ادارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب.: 54500 - أبوظبي

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: اعلان شركة اي دي ان إتش للتمويل بشأن خطة توزيع الأرباح للمساهمين

**Subject: Announcement of ADNH Catering on Dividend Distribution Plan
for Shareholders**

ADNH Catering Company announces its dividend distribution plan for its shareholders for the years 2026 and 2027, in alignment with the Company's Public Offering Memorandum and its previously announced dividend distribution policy.

Under this plan, the Company intends to distribute cash dividends ranging between 8 fils and 8.5 fils per share for each year, with dividends to be paid in two equal installments as follows:

- First installment: During October of the same year.
- Second installment: During April of the following year.

ADNH Catering Company reaffirms its commitment to strengthening shareholders' confidence and maintaining consistent dividend distributions, thereby enhancing long-term shareholders value.

ADNH Catering Company

تعلن شركة اي دي ان إتش للتمويل عن خطةها لتوزيع الأرباح على مساهميها عن العامين 2026 و 2027، وذلك بما يتناسب مع مذكرة الطرح العام وسياسة توزيع الأرباح المعلن عنها سابقاً.

وبحسب الخطة، تعتزم الشركة توزيع أرباح نقدية تتراوح بين 8 فلس و 8.5 فلس للسهم الواحد عن كل عام، على أن يتم صرف الأرباح على دفعتين متساويتين وفقاً لما يلي :-

- الدفعa الأولى: خلال شهر أكتوبر من نفس العام.
- الدفعa الثانية: خلال شهر أبريل من العام اللاحق.

وتؤكد شركة اي دي ان إتش للتمويل حرصها على تعزيز ثقة المساهمين واستمراريتها في توزيع العوائد بشكل منتظم، بما يعزز القيمة الاستثمارية للمساهمين على المدى الطويل.

شركة اي دي ان إتش للتمويل